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Zapisnik sjednice Vijeda roditelja OS"Dobri5a Cesarii"

Sastanak je odrian 2t.t0.2o2L.godine u prostoru Skole s poietkom u 17.00 sati.

Na sastanku su nazodni ravnateljica Z.Krip, soc.pedagoginja Vlatka Meduni6 i roditelji, predstavnici
razrednih odjela Skole. Sastanak je vodila ravnateljica koja je nakon uvodnog pozdrava predloiila
slijedeiidnevni red.

DNEVNI RED:

1. Verifikacija mandata dlanova Vijeia roditelja
2. lzbor predsjednika, zamjenika i zapisnidara Vijeda roditelja
3. Upoznavanje s GodiSnjim planom i programom rada Skole iSkolskim kurikulumom za 5kolsku

godinu 2021.122.

4. Tekuia problematika pitanja iprijedlozi

Nakon usvajanja dnevnog reda uz napomenu da je glasovanje na sjednicijavno uslijedila je
verifikacija mandata.

AD.1. Verifikacija mandata provedena je na nadin da su prisutni roditelji svojim potpisom na listi
potvrdili da su dlanoviVijeia te da su ovla5teni zastupati razredne odjele u kojima su izabrani. Od 25
dlanova na sjednicije bilo prisutno 16 roditelja.

AD.2. Ravnateljica je uputila dlanove kako je potrebno predloiiti dlanove za predsjednika, zamjenika i

zapisnidara. Za predsjednika je predloien Hrvoje Cviljevii kojije prihvatio kandidaturu, a za zamjenika
Goran SamarZija, takoder prihvatio kandidaturu. Kako drugih prijedloga nije bilo spomenuti kandidati
jednoglasno su izabrani.

Za zapisnidarku predloiena i izabrana Magdalena Japundii6.

AD.3. Ravnateljica 5kole predstavila je GodiSnji plan rada i Stotski kurikulum prikazavii ga na
pametnoj plodi, spomenuti dokumentijavno su dostupni na web stranici 5kole tako da ih roditelji
mogu detaljno prouditi.

AD.4. Pitanja -prijedlozi

Predstavnica 5.c. pitala je u ime roditelja, moZe li biti viSe kuhane uZine i mogu li uditelji redi djeci
kada treba nositi udZbenik, a kada r.b.



Ravnateljica je odgovorila, da za dnevnu cijenu od 4kn, koliko stoji uiina nije mogude dati viSe,

takoder da uiina nije rudak. S odgovorom su se sloiili ostali roditelji. Za no5enje pribora, kako udenici
imaju blok sate, smatramo da nisu preoptereieni i da dodatne upute nisu potrebne.

Predstavnica 2.c. upozorila je na neprimjerno pona5anje uEenika kojije do5ao u odjel iz Brestovca.

Strudna suradnica V.Meduni6, izvijestila je prisutne da vei duie vrijeme strudna sluZba radi na

rjeSavanju problema.

Roditelj Tomica Dedi6 zahvalio je roditeljima na donaciji koju su pro5le godine uodi BoZida prikupili za

razred u Petrinji, predlaZe da se iove godine udini isto.

Sjednica je zavr5ila u L8.00 sati

ZAPISNIEAR:

Magdalena Japundiii

PREDS.JEDNIK VIJECA

RODITEUA:

Hrqoje Cviljevii
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